
Schriftelijke vragen conform art 44 RvO, Gemeentebelangen 

 

Geachte college, 

 

De eikenprocessierups rukt op in de Gemeente Dalfsen en veroorzaakt op dit moment veel overlast 

bij onze inwoners en is hiermee een gemeentelijk probleem aan het worden. We hebben kunnen 

lezen in de media dat hier hard aan gewerkt wordt door de Gemeente, maar dat de capaciteit te 

wensen overlaat. 

Heeft de Gemeente Dalfsen hier een actieplan voor ingesteld? 

 

Onze vragen zijn; 

1. Kunnen vooral de scholen met de daarbij horende schoolpleinen waar de eikenbomen staan met 

voorrang behandeld worden? Zodat de overlast daar snel en vakkundig tot een minimum beperkt 

worden? 

2. En kunnen ook de druk bezochte plaatsen zoals speeltuintjes en plaatsen rondom openbare 

gebouwen en verzorgingshuizen met de besmette eikenbomen met voorrang behandeld worden om 

deze problemen op te lossen? 

 

Hartelijke groet; 

Jos Ramaker 

Namens de fractie van Gemeentebelangen 

 


